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Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Olof Lundberg (S) 
initierad av Maria Renfors (M) 
 

Till kommunstyrelsens ordförande, Olof Lundberg (S) 
 
Min motion om att utveckla tjänsteskrivelserna med perspektivet Agenda 2030 bereddes av 
allmänna utskottet den 8 december 2020. Eftersom vi har många riktlinjer, policys och 
dokument antagna före arbetet med Agenda 2030 påbörjades skulle vi genom att direkt lyfta 
in perspektivet i tjänsteskrivelserna kunna fatta beslut framåt utan att först revidera samtliga 
gamla dokument. 
 
Allmänna utskottets beslut blev att föreslå kommunstyrelsen att införa Agenda 2030 som 
obligatoriskt bedömningsavsnitt i alla tjänsteskrivelser till kommunstyrelsen. Men frågan har 
ännu inte gått vidare till kommunstyrelsen. 
 
Andemeningen i motionen var att påbörja arbetet omgående, att ett förhållningssätt och 
arbetsmetod skulle få växa fram snarare än att utredas och dras upp riktlinjer för. Genom att 
inkorporera målen för Agenda 2030 i tjänsteskrivelserna kan Stenungsund medvetet och 
effektivt arbeta med dessa. Dessutom kommer det bidra till att kunskapen om och 
medvetenheten kring målen ökar i både tjänstemanna- och den politiska organisationen. 
 
Vid vilket kommunstyrelsemöte planerar du att ta upp denna fråga? 
 
Maria Renfors (M) 
Oppositionsråd 



 

Justerare 
 

Rätt utdraget intygar 

Protokoll
Kommunstyrelsen
2021-04-26

  
 
 
 
 
§ 126 Dnr: KS 2021/245 
 
Upphörande av undervisning på Stenungskolan och fortsatt 
användning av lokalerna 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige:  

Kommunfullmäktige beslutar att när det nya högstadiet på Hallerna är färdigt ska 
högstadieundervisningen på Stenungskolan upphöra. Att användningen av Stenungskolans 
mark och lokaler utreds vidare av förvaltningen, dels skall totalkostnaden för omflyttning av 
tänkta verksamheter inom sektor utbildning redovisas, dels skall alternativa lösningar 
redovisas.  
 
Resultatet av utredningen skall redovisas på kommunstyrelsens sammanträde senast i oktober 
2021. Hasselbacken utveckling skall engageras i de delar sektor utbildnings verksamheter på 
Hasselbacken ingår i den tänkta omflyttningsplanen. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att se över möjligheterna till 
samlokalisering av utbildning till Nösnäs-området. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att kostnaderna för iordningställande av lokalerna för att skifta 
verksamhet på Stenungskolan ska redovisas för kommunstyrelsen 

 
Sammanfattning av ärendet 
Ett nytt högstadium på Hallerna är beslutat och beräknas stå färdigt till 2023. Denna skola 
ersätter då Stenungskolan tills vidare. Förvaltningen anser att skolsituationen avseende 
grundskolans lokalbehov därmed är täckt under prognosperioden som sträcker sig till 2029. 
En eventuell omfattande renovering av Stenungskolan för att kunna bedriva skolverksamhet 
är inte nödvändning under hela prognosperioden fram till 2029.  
 
Förvaltningen föreslår att Stenungskolans lokaler istället används till verksamheterna 
vuxenutbildningen, arbetsmarknadsenheten, enheten för nyanlända och daglig verksamhet. 
Kommunen är också i behov av yta för ett slutarkiv vilket skulle kunna beredas plats för på 
Stenungskolan.  
 



 

Justerare 
 

Rätt utdraget intygar 

Protokoll
Kommunstyrelsen
2021-04-26

Beslutsunderlag 
Välfärdsutskottet 2021-03-24 
Tjänsteskrivelse 2021-03-08 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Jan Rudén (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar att när det nya högstadiet på Hallerna 
är färdigt ska högstadieundervisningen på Stenungskolan upphöra. Att användningen av 
Stenungskolans mark och lokaler utreds vidare av förvaltningen, dels skall totalkostnaden för 
omflyttning av tänkta verksamheter inom sektor utbildning redovisas, dels skall alternativa 
lösningar redovisas. Resultatet av utredningen skall redovisas på kommunstyrelsens 
sammanträde senast i oktober 2021. Hasselbacken utveckling skall engageras i de delar sektor 
utbildnings verksamheter på Hasselbacken ingår i den tänkta omflyttningsplanen. 
 
Maria Renfors (M) föreslår som tillägg att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i 
uppdrag att se över möjligheterna till samlokalisering av utbildning till Nösnäs-området. 
 
Nedzad Deumic (KD) föreslår som tillägg att kostnaderna för iordningställande av lokalerna 
för att skifta verksamhet på Stenungskolan ska redovisas för kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Jan Rudéns (S) förslag 
och Maria Renfors (M) och Nedzad Deumic (KD) tilläggsförslag och konstaterar att så sker. 
 
Beslut skickas till 
benny.ankargren@stenungsund.se 

 
 



 

Justerare 
 

Rätt utdraget intygar 

Protokoll
Välfärdsutskottet
2021-03-24

  
 
 
 
 
§ 24 Dnr: KS 2021/245 
 
Upphörande av undervisning på Stenungskolan och fortsatt 
användning av lokalerna 
 
Beslut 
Välfärdsutskottets förslag till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige:  

Kommunfullmäktige beslutar att när det nya högstadiet på Hallerna är färdigt ska 
högstadieundervisningen på Stenungskolan upphöra och de befintliga lokalerna ska istället 
användas till:  

- Samlokalisering av kompetens- och utvecklings verksamhet till Stenungskolan 
- Samlokalisering av större delen av daglig verksamhets verksamhet till Stenungskolan 
- Tillskapande av kommunarkiv på Stenungskolan 

 
Sammanfattning av ärendet 
Ett nytt högstadium på Hallerna är beslutat och beräknas stå färdigt till 2023. Denna skola 
ersätter då Stenungskolan tills vidare. Förvaltningen anser att skolsituationen avseende 
grundskolans lokalbehov därmed är täckt under prognosperioden som sträcker sig till 2029. 
En eventuell omfattande renovering av Stenungskolan för att kunna bedriva skolverksamhet 
är inte nödvändning under hela prognosperioden fram till 2029.  
 
Förvaltningen föreslår att Stenungskolans lokaler istället används till verksamheterna 
vuxenutbildningen, arbetsmarknadsenheten, enheten för nyanlända och daglig verksamhet. 
Kommunen är också i behov av yta för ett slutarkiv vilket skulle kunna beredas plats för på 
Stenungskolan.  
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2021-03-08 
 
 
Beslut skickas till 
benny.ankargren@stenungsund.se 



 

 
 

Tjänsteskrivelse Dnr KS 2021/245
2021-03-09

 
Benny Ankargren Till kommunstyrelsen 
Lokalresursstrateg 
 
 
Upphörande av undervisning på Stenungskolan och ny användning 
av lokalerna 

 
Förslag till beslut 
Välfärdsutskottets förslag till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige:  

Kommunfullmäktige beslutar att när det nya högstadiet på Hallerna är färdigt ska 
högstadieundervisningen på Stenungskolan upphöra och de befintliga lokalerna ska istället 
användas till:  

- Samlokalisering av kompetens- och utvecklings verksamhet till Stenungskolan 
- Samlokalisering av större delen av daglig verksamhets verksamhet till Stenungskolan 
- Tillskapande av kommunarkiv på Stenungskolan 

Sammanfattning av ärendet 
Ett nytt högstadium på Hallerna är beslutat och beräknas stå färdigt till 2023. Denna skola 
ersätter då Stenungskolan tills vidare. Förvaltningen anser att skolsituationen avseende 
grundskolans lokalbehov därmed är täckt under prognosperioden som sträcker sig till 2029. 
En eventuell omfattande renovering av Stenungskolan för att kunna bedriva skolverksamhet 
är inte nödvändning under hela prognosperioden fram till 2029.  
 
Förvaltningen föreslår att Stenungskolans lokaler istället används till verksamheterna 
vuxenutbildningen, arbetsmarknadsenheten, enheten för nyanlända och daglig verksamhet. 
Kommunen är också i behov av yta för ett slutarkiv vilket skulle kunna beredas plats för på 
Stenungskolan.  
 
Beskrivning av ärendet 
I det följande kommer lokalbehovet för grundskoleverksamheten avseende årskurserna F-6 i 
centrum, samt lokalbehovet avseende högstadium i kommunen beskrivas. Med centrum 
menas skolorna Kopper, Kristinedal, Kyrkenorum och Hallerna. Då det gäller högstadium 
behöver kommunen tillse att det finns tillräckligt med platser på en kommunnivå.  
 
Årskurs 7-9 
Förvaltningens sammanfattande bedömning är att Stenungskolans lokaler är bristfälliga att 
bedriva högstadium i. J-byggnaden är temporärt åtgärdad men kommer att behöva rivas inom 
några år vilket innebär att 5 klassrum, 1 arbetsrum, 1 personalrum, 2 grupprum samt Navet 
(uppehållsrum och café för eleverna) försvinner. Skolan är bara delvis tillgänglighetsanpassad 
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och idrottssalarna är små och slitna. Utifrån detta kan inte grundskola fortsätta bedrivas på 
Stenungskolan utan omfattande om- eller nybyggnation. Dessa åtgärder skulle vara så 
omfattande att det inte kan ske samtidigt som det bedrivs verksamhet på skolan. För att kunna 
erbjuda skolplatser byggs ett nytt sexparallelligt högstadium på Hallerna vid befintlig F-6 
skola och den nya idrottshallen. Det beräknas stå färdigt hösten 2023. 
  
När elever inte längre hör till ett specifikt upptagningsområde utan själva kan välja eller 
hänvisas till någon av kommunens högstadieskolor finns kapacitet för den prognostiserade 
elevmängden under hela prognosperioden när nytt högstadium i Hallerna står klart, förutsatt 
att Kristinedalskolan fortsatt bedriver högstadium, vilket de nya riktlinjerna för 
skolplaceringar ger utrymme för. Med tillräckliga platser på Stora Höga, Kristinedal och 
Hallerna finns inget behov av ombyggnation av Stenungskolan under prognosperioden.  
 

 
Årskurs F-6  

När elever inte längre hör till ett specifikt upptagningsområde utan kan hänvisas till 
närliggande skola finns kapacitet för den prognostiserade elevmängden i centrum under hela 
prognosperioden. Alla skolor behöver dock ha tillräckligt antal klassrum för att eleverna skall 
kunna gå på samma skola under hela stadium-perioden. Den enda osäkerhet som föreligger är 
behoven för grundsärskolan som indirekt påverkar antalet tillgängliga klassrum på 
Kristinedalskolan. En grundsärskola som växer men som också är svårprognosticerad över en 
längre tid. Dock så är överskottet av klassrum under perioden så stort att även en ökning på 
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grundsärskolan ryms. 

 

 

Stenungskolans användningsområde 
 
Som har konstaterats ovan kommer Stenungskolans lokaler att bli lediga när Hallerna 
högstadium är klart fram till dess behov av nytt högstadium uppkommer. Inget behov av fler 
grundskoleplatser än de som redan är planerade föreligger under prognosperioden fram till 
2029.  
 
Stenungskolan består av 7 byggnader med olika tillkomstår. Byggnad A började byggas 1951 
och invigdes 1953. I byggnaden inryms klassrum, grupprum, arbetsrum för lärare, 
expeditionsdel, ett mottagningskök samt idrottssal.  
I slutet av 60-talet byggdes skolan ut och byggnaderna J, F, H och delar av G tillkom.  
I J-byggnaden återfinns uppehållsrum, klassrum, grupprum, arbetsrum och personalrum idag. 
Byggnad F är hemvist för NO-undervisning med labbsalar. I byggnad H har skolan 
teknikundervisning och musikundervisning. G-byggnaden kan delas in i två delar; den gamla 
delen som är byggd på 60-talet och den nya som stod klar 2006. I den gamla delen finns 
hemkunskapssalar, slöjdsalar samt klassrum. I den nya delen arbetsrum, grupprum och 
klassrum. 
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Samlokalisering av kompetens- och utvecklings verksamhet 
Kompetens och utveckling är en verksamhet som består av vuxenutbildningen, 
arbetsmarknadsenheten (AME) och enheten för nyanlända (EFN). Dessa verksamheter är idag 
utspridda i centralorten vilket försvårar för olika samverkansformer och gynnar inte en 
effektiv resursanvändning. Vuxenutbildningen har idag verksamhet på Hasselbacken, 
Munkeröd och Nösnäsgymnasiet. AME har verksamhet förlagd till Strandvägen 36-38 (där 
också administrationen för nyanlända är lokaliserad), Tullhuset på Lilla Strandvägen, samt 
Gesällgatan 2B.  
 
Vuxenutbildningen har länge varit i behov av att samla sin verksamhet. Frågan om ett 
kunskapscenter har aktualiserats tidigare. Lokalerna på Hasselbacken och Munkeröd är dåligt 
anpassade för utbildningsverksamhet och det skulle finnas integrations- och samarbetsvinster 
med att flytta båda verksamheterna till en gemensam geografisk plats utanför Hasselbacken. 
På Stenungskolan kommer lokaler som är väl anpassade till undervisning att stå lediga under 
hela prognostiden. 
 
Efterfrågan på gymnasieplatser (ungdomsgymnasiet) växer under prognosperioden vilket 
påverkar vuxenutbildningens möjlighet att nyttja Nösnäsgymnasiets lokaler.  
 
Förvaltningen föreslår att byggnaderna A, F, H och Utgård nyttjas av vuxenutbildningen, 
arbetsmarknadsenheten och enheten för nyanlända. I dessa lokaler finns som ovan beskrivits 
bl.a. lektionssalar, grupprum, kontor, verkstad, kök och pausrum som täcker hela 
vuxenutbildningens (utom vissa av de yrkesprogram som delar lokaler med gymnasiet), 
arbetsmarknadsenhetens och enheten för nyanländas behov. En del ombyggnationer skulle 
behöva göras. I vilken omfattning detta ska ske beror på vilken intention för området och 
byggnaderna som finns på lång sikt. Är ambitionen att göra detta område till ett 
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